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Pan Prezydent Miasta Będzina 
za pośrednictwem 
Przewodniczącego Rady Miejskiej 

 
 
 

                                           Będzin, dnia    
 

Na podstawie § 53 ust. 1 Statutu Miasta Będzina zgłaszam interpelację / zapytanie* 
w następującej sprawie: wykonania nawierzchni asfaltowej 
 
 Zwracam się z uprzejmą prośbą o zabezpieczenie środków w budżecie miasta 
Będzina na rok 2017 i wykonanie nawierzchni asfaltowej drogi dojazdowej do 
Ogródków Działkowych „Wypoczynek”. 
Ogródki Działkowe „Wypoczynek” to największy tego typu obiekt w Polsce. Ogromna 
ilość działkowiczów dojeżdżających samochodami i parkujących w okolicach bram 
ROD sprawia iż droga dojazdowa wykonana z tłucznia  znajduje się przez większość 
roku w fatalnym stanie. 
Faktem jest, że kilka miesięcy temu dokonano wysypania i wywalcowania nowej 
porcji tłucznia, za co jestem wdzięczny, ale to działania skuteczne tylko na krótki 
okres.  
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